
Zápis č. 3 

z jednání komise pro záležitosti místních částí, konané dne 13. 11. 2023 

 

Přítomni: Věra Maříková, Michal Čermák, Kamil Vrána, Miloslav Liška 

Asistent: Bc. Petra Niederhafnerová     

Nepřítomni: Zdeněk Mareš, Kristina Macáková 

Omluveni: JUDr. Dominik Kříž 

Host: Jiří Diviš - referent OMIS 

Patroni jednotlivých částí: 

 
MOŘÍČOV              - JUDr. Dominik Kříž 

KFELY  - Zdeněk Mareš, JUDr. Dominik Kříž  

DOLNÍ ŽĎÁR   - Michal Čermák 

KVĚTNOVÁ             - Kamil Vrána 

HLUBOKÝ             - Kamil Vrána, Miloslav Liška 

HORNÍ ŽĎÁR - Miloslav Liška 

VYKMANOV     - Kamil Vrána, Věra Maříková 

MAROLTOV              – Kamil Vrána 

 

Program jednání: 

1. Možnosti umisťování ukazatelů rychlosti projíždějících vozidel se statistickým záznamem s navazujícím 

vyhodnocením bezpečnostních rizik a následných opatření. 

 

Odsouhlasení programu. 

PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

1. Možnosti umisťování ukazatelů rychlosti projíždějících vozidel se statistickým záznamem s 

navazujícím vyhodnocením bezpečnostních rizik a následných opatření  

 

Pan Liška vysvětlil, proč předkládá tento bod k projednání a návrhem, zda se připojí s navrhovanému řešení 

další místní části. 

P. Diviš vysvětlil časté řešení nedodržování rychlosti vozidel v Horním Žďáru v minulosti na dopravní komisi. 

Nastínil přijatá řešení v jiných místních částích. Zde jsou většinou dána omezení označením zóny 30 

a umístěním zpomalovacích prahů. To na silnici I. třídy v Horním Žďáru nelze. 

 
Usn. č. 4/23  

Komise pro místní části doporučuje dopravní komisi projednat možnosti umisťování ukazatelů rychlosti 

projíždějících vozidel se statistickým záznamem s navazujícím vyhodnocením bezpečnostních rizik 

a následných opatření a přidání dopravní značky B20a – nejvyšší dovolená rychlost 50 km/hod – na označení 

obce Horní Žďár ze směru od Jáchymova. 

 

PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1 

 

Předsedkyně KMČ ukládá asistentce KMČ, aby oslovila nepřítomné členy a zároveň patrony dalších místních 

částí s výzvou k vyjádření se k tzv. „putovnímu“ radaru. 

 

Jednání komise pro místní části bylo zahájeno v 1500 hodin a ukončeno v 1530 hodin 

 

 

        Věra Maříková v.r. 

                              předseda komise pro záležitosti místních částí 

         

 V Ostrově dne: 13. 11. 2023 

 Zapsala: Bc. Petra Niederhafnerová 


